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Abstract (en)
[origin: US2021368261A1] A generic loudspeaker enclosure including a cabinet including internal partitions defining a plurality of acoustic chambers
that are sealed, distinct, and separated from one another by said internal partitions, each acoustic chamber including an orifice opening to the
outside of the cabinet in a respective different direction; a plurality of loudspeakers, each including a respective diaphragm, each loudspeaker being
incorporated in a respective one of the acoustic chambers; at least one first connector mounted in sealed manner on the cabinet, the first connector
having contacts that are electrically connected to the loudspeakers, the first connector thus being arranged to connect the loudspeakers electrically
to the electronic card of the electronic additional module via a second connector mounted on the electronic additional module and complementary to
the first connector.

Abstract (fr)
Enceinte acoustique générique comportant :- un caisson (23) comprenant des cloisons internes (40) qui définissent une pluralité de chambres
acoustiques (41, 42) étanches, distinctes et séparées les unes des autres par lesdites cloisons internes, chaque chambre acoustique comprenant un
orifice (43, 44, 45) débouchant vers l'extérieur du caisson selon une direction différente ;- une pluralité de haut-parleurs (47, 49) comprenant chacun
une membrane, chaque haut-parleur étant intégré dans l'une des chambres acoustiques ;- au moins un premier connecteur (60) monté de manière
étanche sur le caisson, le premier connecteur comprenant des contacts reliés électriquement aux haut-parleurs, le premier connecteur étant ainsi
agencé pour relier électriquement les haut-parleurs à la carte électronique du module électronique additionnel, via un deuxième connecteur monté
sur le module électronique additionnel et complémentaire du premier connecteur.
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